
Les entitats d«Olot reclamen un espai a l«Hospital Sant

Jaume

A la ciutat hi ha dos locals que, segons la Coordinadora de les

associacions, s�n insuf icients

Representants d«una vintena d«entitats olotines a la

por ta de l«Ajuntament.

OLOT | XAVIER VALERI

Trenta entitats olotines van presentar un escrit a l'Ajuntament, en el

qual reclamen un espai per a colálectius socials a l'Hospital Sant

Jaume. El lliurament va tenir lloc ahir al migdia i va aplegar una

vintena de representants d'entitats. El pes social de les entitats

compromeses amb l'escrit �s com a m�nim el d'uns 3.000 adherits,

segons va valorar Mar t� Lleixa (por taveu de la Coordinadora per a

un Centre d'Entitats).

Lleixa va explicar:"La nostra idea �s demanar varis espais polivalents i espais compar tits per les entitats a l'antic

hospital". Va exposar que ara hi ha dos locals per a entitats (Passeig d'en Blai i carrer Proa). En tan que

exemple, va exposar: "Al passeig d'en Blai hi ha un espai que se'l repar teixen 10 entitats". Va valorar: "Aix� els

d�na per dues o tres hores al mes". Davant de la situaci� exposada, va concretar el que volen. "Volem - va dir- un

espai per a cada dues o tres entitats". Va afegir: "A m�s de sales polivalents, d'assaig, de confer�ncies i de

reunions".

Va donar el refererent de l'hotel d'entitats de Torell�. En contra va assenyalar: "Aqu�, a Olot, tenim la disgregaci�

d'alguns locals que l'Ajuntament ens deixa i prou". Lleixa va reclamar una comissi� mixta (ajuntament, entitats)

per dur a terme un hotel d'entitats comparable al de Torell� a l'Hospital Sant Jaume.

Sobre l'origen de la reclamaci�, Lleixa va explicar que van assistir a la reuni� informativa sobre els usos de

l'Hospital que l'Ajuntament va fer el 17 de novembre. Hi van exposar el plantejament de les entitats

representades. A la reuni� - segons ell-, l'alcalde els va af irmar que el pla d'usos ja contemplava la possibilitat de

destinar a entitats par t de l'Hospital Sant Jaume. Despr�s de la reuni� no han tingut cap m�s informaci� i per

aix� s'han mobilitzat.

La previsi� de l'Ajuntament �s presentar una proposta concreta d'usos la setmana vinent. Sobre l'acci� de les

entitats, Josep Maria Corominas (alcalde d'Olot per CiU) va exposar: "La nostra voluntat �s que les entitats

tinguin un espai". El que no va concretar �s si l'extensi� per a entitats es repar tir� en despatxos o ser� un centre

c�vic. Va comptar un total de 400 entitats a Olot.
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